



## Ink Repellent Cylinder Paste

Ink Repellent is designed to reduce/eliminate the unwanted accumulation of ink on the impression cylinder. Ink Repellent will help prevent picking and piling problems associated with those heavy coverage 2-sided jobs. For the surface on paper cutter beds it removes all the oxidation that has build up over the years, leaving a slick surface to slide paper over. Ink Repellent can also be used on all bindery equipment such as paper folder, book-binders, and stitchers.

### Advantages:

- Reduces ink piling on perfecting and impression cylinders
- Reduces ink picking during back up
- Effective longer than silicone or waxes
- Easily applied
- For use on paper cutter beds and joggers, bindery equipment, and presses

### Recommendations for use:

For use on impression cylinders: Using a clean shop towel, apply an even layer onto a clean, dry impression cylinder. Allow paste to dry to a haze (app. 5 minutes), dust off with a clean shop towel. It may be necessary to repeat the process on extremely dull or pitted cylinders.

For use on cutter beds and joggers: Wipe all dust and build-up from surface to be treated. Apply an even layer and allow paste to dry to a haze (app. 5 minutes), dust off with a clean shop towel. On the initial application once the old oxidation has been removed, the cutter bed will be slick enough to slide paper over it. Using Ink Repellent from time-to-time on the cutter beds will protect the metal from oxidation and keep the bed surface slick.

### Physical and chemical properties:

Appearance: Thick paste  
VOC: 76 g/l  
pH concentrate: Alkaline

Colour: White/Grayish  
Boiling point: >100 C  
Flash point: No flash

Odour: Light ammonia odour  
Relative density: 1.27 @ 20 C

Packing size: 200 gram tube / 1 box x 24 tubes

## Ink Repellent后炮膏

Ink Repellent用于减少/去除压印滚筒上多余的墨迹。Ink Repellent能防止与此相关的拉毛和增墨等问题。能去除切纸机台面上所有陈积氧化物，使台面表面光滑，以利于过纸。Ink Repellent还能用于所有装订设备，如折纸机、书本装订机及带材缝合机等。

### 优点:

- 减少压印滚筒等滚筒上的积墨
- 减少因反面印刷时的拖花
- 比硅树脂和石蜡效果更好更持久
- 使用方便
- 用于切纸机台面、折纸机、装订设备和印刷机

### 使用方法:

用于压印滚筒: 用干净的毛巾在清洁干燥的压印滚筒(后滚筒)上均匀涂抹一层。让膏剂干燥(约5分钟), 用干净毛巾擦去涂抹层。必要时可重复以上步骤处理特别无光泽或表面特别不光滑的滚筒。

用于切纸机台面: 从需处理的表明擦去所有灰尘和积垢。均匀涂抹一层并让其干燥(约5分钟), 用干净毛巾擦去涂抹层。第一次使用时, 尘积氧化层去除后, 切纸机台面就会变得很光滑, 便于过纸。在切纸机台面上多次使用Ink Repellent, 可防止金属氧化, 并保持表面光滑。

外观: 膏状  
气味: 氨水气味  
沸点: 100 C  
VOC: 76 g/l  
闪点: 无

颜色: 灰白色  
溶解性: 不能溶解于水  
相对密度: 20°C时1.27  
Ph值: 碱性

包装: 0.20 公斤/支 24支/箱

